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To:

From:

Sent: Fri 2/12/2021 9:16:39 AM

Subject: FW: microplanning SNPG bestellen Zeeland en Limburg

Received: Fri 2/12/2021 9:16:40 AM

+oIEEE

Hierbij de mailwisseling over veilig vaccinbeheer.

Groeten,

5.1.2e

RIVM Centrum voor

pavolidiasanaiars: ok | Postbus 1 | 3720 BA Bilthoven

M: 06 51.2e rivm.nl | Kame EXER erdieping |

Afwezig:

rom:NEN
Sent: donderdag 11 februari 2021 23:07

Subject: RE: microplanning SNPG bestellen Zeeland en Limburg

IEE
Dank je wel. Ik wilde net mn aanvullende vragen mailen en daar was je al.

Fijn dat er zo algemeen wordt aangegeven dat een apotheker betrokken moet worden. Ik denk dat er dan wel

vragen komen hoe de apotheker betrokken moet worden.

Ik bespreek het morgen nog even met |EE

Kun jij Ni 512 | mij bijlage 2 van goed vaccinbeheer sturen? Ik zou eigenlijk graag al wat concrete handvatten aan

de huisarts mee willen geven. Ook moeten we iets opnemen in de SNPG-voorwaarden die aan huisartsen gesteld
worden.

Verder nog een andere vraag. Ik begreep dat huisartsen wel moeten melden of en hoe ze uitgewisseld hebben.

Klopt dat, en is dat ook een eis van IG] of is dat iets vanuit RIVM dat we het graag monitoren?

Groeten,

rivm.nl>

Sent: donderdag 11 februari 2021 22:48

rivm.nl>

rivm.nl>

Subject: Re: microplanning SNPG pestolion Zeeland en Limburg
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Toch gelukt nog eerder dan morgenochtend.

De apotheker 1s de specialist op het gebied van medicatiebeheer. Daar valt vaccinbeheer als vanzelfsprekend onder. Van

een apotheker mag je verwachten dat hij/zij een goede risicoinschatting kan maken welke manier van transport toereikend

1s om de kwaliteit van het vaccin te waarborgen. Verreweg de meeste hwsartsen zullen dit ook kunnen, maar een

apotheker is toch de specialist op het gebied van medicatie. Om te voorkomen dat er misstanden ontstaan adviseert IG]

(in samenspraak met RIVM) om de apotheker er daarom bij te betrekken. Het zal in veel gevallen zo zijn dat de huisarts

het vervoer prima kan organiseren en dat de apotheker wellicht geen betere middelen tot zijn beschikking heeft, maar van

de apotheker mag je verwachten dat bij ondeugdelijke voorstellen van de huisarts, dat hij/zij daarvoor een passend advies

kan geven.

Ik onderschryjf volledig wat [Eg hier schrft. Het 1s onmogelijk om iets geneneks te zeggen over koelboxen of

koeltassen. Dat hangt af van het type, hoe je 'm gebruikt, hoe lang, passieve of actieve koeling, hoe gevuld, ete ete. De

apotheker kan meedenken met de huisarts hierin. Inderdaad weten twee daarin meer dan een.

IGJ heeft zelf voorgesteld om de zin als zodamg te omschrijven ('betrek de apotheker') om de hwsartsen juist zoveel

mogelijk armslag te geven, omdat voor het grootste gedeelte niet nodig 1s om het vervoer uit te besteden aan een

(ziekenhuis)apotheker of een gespecialiseerd vervoersbedrijf. Dat laatste zou ook nogal overkill zijn voor

bijvoorbeeld vervoer tussen 2 praktijken.

Dubbel
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